
 Dz-14.0021.1.79.2017 

PROTOKÓŁ NR 213 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU DZIELNICY XIV 

odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, 

Kraków os. Dywizjonu 303 nr 34, 

w dn. 20.11.2017 r. 

 

Przewodnicząca w oparciu o listę obecności, stwierdziła prawomocność posiedzenia (w 

załączeniu lista obecności). Posiedzeniu przewodniczyła Przewodnicząca Rady i Zarządu 

Dzielnicy XIV Czyżyny – p. Anna Moksa. 

Prowadząca obrady przedstawiła proponowany porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołów z  posiedzeń Zarządu nr 210, 211, 212. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku do Rady Miasta Krakowa i Prezydenta 

Miasta Krakowa o intensyfikację prac nad miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru  „Czyżyny – os. Dywizjonu 303 

i 2 Pułku Lotniczego”. 

4. Sprawy zgłoszone przez Przewodniczącą. 

5. Bieżąca korespondencja. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Oświadczenia Komunikaty. 

 

Ad.1. Przyjęcie porządku obrad.  

Proponowany porządek obrad  przyjęto - jednogłośnie, w obecności 3 członków Zarządu. 

 

Ad. 2. Przyjęcie protokołów z  posiedzeń Zarządu nr 210, 11, 212. 

 

1. Protokół z posiedzenia Zarządu nr 210 - przyjęto jednogłośnie, w obecności  

3 członków Zarządu. 

2. Protokół z posiedzenia Zarządu nr 211 - przyjęto jednogłośnie, w obecności  

3 członków Zarządu. 

3. Protokół z posiedzenia Zarządu nr 212 - przyjęto jednogłośnie, w obecności  

3 członków Zarządu. 

 

Ad. 3. Podjęcie uchwały w sprawie wniosku do Rady Miasta Krakowa i Prezydenta Miasta 

Krakowa o intensyfikację prac nad miejscowym planem zagospodarowania przestrzennego 

dla obszaru  „Czyżyny – os. Dywizjonu 303 i 2 Pułku Lotniczego”. 

 

Zarząd jednogłośnie podął uchwałę w sprawie wniosku do Rady Miasta Krakowa i 

Prezydenta Miasta Krakowa o intensyfikację prac nad miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru  „Czyżyny – os. Dywizjonu 303 i 2 Pułku 

Lotniczego”. 

Uchwałę podjęto - jednogłośnie, w obecności 3 członków Zarządu. 

 

Ad. 4. Sprawy zgłoszone przez Przewodniczącą. 

- sprawa strony internetowej dzielnicy i funpage dzielnicy na portalu społecznościowym 

facebook; 

- sprawa zaproszenia na forum dot. zanieczyszczenia polami elektromagnetycznymi. 

- sprawa wniosku radnej Anny Brydniak dot. przekazania dokumentacji powykonawczej dot. 

Ogrodu Nowej Huty; 



- sprawa wniosku mieszkanki dot. utrzymania terenu przy przychodni zdrowia w os. 2 Pułku 

Lotniczego. Zd wystosuje pismo do ZBK; 

- sprawa zmiany adresu mailowego ZSO nr 14; 

- sprawa zaproszenia SP 155 na niepodległościowy turniej szachowy. 

 

Ad. 5. Bieżąca korespondencja. 

 

1. Zarząd zapoznał się z pismem mieszkańca dzielnicy z dn. 07.11.2017 r. w sprawie 

remontu ul. M. Dąbrowskiej boczna. Zd wystosuje pismo do ZIKiT i pismo z 

odpowiedzią. 

2. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową OU UMK z dn. 16.11.2017 r. w 

sprawie stopnia realizacji zadania Obsługa dzielnicy 2017 r”. 

3. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkańca dzielnicy z dn. 

14.11.2017 r. w sprawie budowy ścieżki rowerowej przez ul. Medweckiego. 

4. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: BR.04.0120.20.2017 z dn. 16.11.2017 r. w 

sprawie terminowego złożenia rachunków i faktur z końcem 2017 roku. 

5. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: GS-07.6822.94.2017.MŻ z dn. 15.11.2017 r. 

w sprawie działek nr: 157/134 i 156/16 obr. 7 Nowa Huta. 

6. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: GS-01.6840.4.11.2016.JP z dn. 07.11.2017 r. 

w sprawie informacji o zakończeniu postepowania. 

7. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową ZIKiT z dn. 15.11.2017 r. oraz 

pismem-znak: ID.453.14.13.2017 z dn. 15.11.2017 r. w sprawie zadania „Budowa 

schodów terenowych przy przystanku ul. Bora Komorowskiego – ul. 

Skarżyńskiego”. 

8. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową z dn. 16.11.2017 r. wykonawcy 

montażu lamp w os. Dywizjonu 303 w Krakowie.   

9. Zarząd zapoznał się z protokołami z odbioru zadań Nowa Huta dziś. 

10. Zarząd zapoznał się z protokołem ZIKiT z dn. 13.11.2017 r. w sprawie remontu 

chodnika w os. 2 Pułku Lotniczego 44-45. 

11. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową MOPS Filia nr 1 z dn. 20.11.2017 

r. w sprawie pomocy rodzinie poszkodowanej w pożarze.  

12. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową czyżyńskich palcówek 

oświatowych w sprawie list dzieci na imprezę mikołajkową dn. 02.12.2017 r.  

 

Ad. 6.  Sprawy bieżące. 

1. Zarząd zapoznał się z protokołami z posiedzeń komisji problemowych. 

2. Zarząd omówił stopień realizacji zadań w 2017 roku. 

3. Członek Zarządu Weronika Szelęgiewicz zrelacjonowała posiedzenie Rady Budżetu 

Obywatelskiego w UMK; 

4. Członek Zarządu Weronika Szelęgiewicz omówiła artykuły do gazet: KROPKA i 

kolumny w Głosie Nowohuckim. 

5. Zarząd omówił wzór zaproszeń na Wigilię; 

6. Członek Zarządu Weronika Szelęgiewicz poruszyła sprawę wydawania gazetek 

dzielnicowych w 2018 roku. 

7. Zarząd omówił sprawę organizacji imprezy mikołajkowej w dn. 02.12.2017 r.  

8. Członek Zarządu Weronika Szelęgiewicz zgłosiła sprawę remontu dojścia do bramki 

głównej ZSO 14. 

 

 

Ad. 7.  Oświadczenia Komunikaty. 

Brak. 

 



Wobec wyczerpania porządku obrad prowadząca zamknęła posiedzenie o godz. 19:10. 

Czas trwania posiedzenia: 2 h 40 min.  

Godz. 16:30-19:10 

 

Protokołowała:             Przewodniczyła: 

 

  Alicja Ambrozik-Knapczyk                                                             Przewodnicząca 

                    Rady i Zarządu 

   pracownik biura             Dzielnicy XIV Czyżyny   

                              

   Anna Moksa 


